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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR MLAKA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA: 024-05/23-01/15 
URBROJ: 2170-1-03-00-23-10 
Rijeka, 22. 05. 2023. 

 
ZAPISNIK 

S 3. SJEDNICE VMO MLAKA 
 

3. sjednica VMO Mlaka održana je 22.05.2023. (ponedjeljak) s početkom u 17:00 sati u 
prostorijama MO Mlaka, G. Duella 2/b. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Darjana Nadarević, predsjednica VMO 
- Ivo Simper, zamjenik predsjednice VMO 
- Elena Dorčić-Spatola, članica VMO 
- Mladen Mandić, član VMO 
- Layla Munitić, članica VMO 
- Snježana Seršić, tajnica MO 

 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO i predložila sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice. 
2. Rasprava i donošenje prijedloga prioriteta u održavanju objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2024. godinu. 
3. Razno. 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
AD 1 

Predsjednica VMO Darjana Nadarević informirala je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i 
dopisima primljenim između dvije sjednice. 
 
       Zaključak: 
 

 Vijeće je raspravljalo o odgovoru Rijeka Plusa u kojem se navodi da su prilikom 
obrade prijedloga za postavu konzolnog stupa i svjetlećeg znaka s treptačima na 
pješačkom prijelazu u ulici Franje Čandeka kod kbr 23a utvrdili da postoje 
opravdani prometni i tehnički uvjeti, pa je isti prihvaćen kao prioritet. Međutim, 
prilikom detaljne obrade i izrade prometnog elaborata, utvrđeno je da je na toj 
lokaciji nemoguće postaviti temelj za konzolni stup sa svijetlećim znakom s 
treptačima. Kao zamjena predloženo je obilježavanje predmetnog pješačkog 
prijelaza crvenom termoplastikom i postavljanje dodatne LED svjetiljke na 
postojeći stup javne rasvjete. 
Potrebno je zatražIti zajednički sastanak na terenu uz objašnjenje i adekvatno 
rješenje, odnosno prijedlog nove pozicije u blizini planirane – bitno je da znak 
upozorava vozače na nailazak pješaka kako bi se povećala njihova sigurnost. 
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AD 2 
 
Vijećnici su raspravljali o prijedlozima komunalnih prioriteta za 2024. godinu, te jednoglasno 
donijeli sljedeći 
 
       Zaključak: 
 

 Prioriteti održavanja komunalne infrastrukture za 2024. godinu su: 
 
1. Postava usporivača prometa u Ulici Vitomira Paje Širole kod kućnog broja 12 
2. Izgradnja pločnika u Ulici Vitomira Paje Širole sjeverno od kućnog broja 10 
3. Preregulacija prometa dijela Ulice Giuseppe Duella iz dvosmjerne u 

jednosmjernu  – polukružno skretanje sjeverno oko zgrade kućni broj 10 
4. Asfaltiranje kolnika u ulici G. Duella od kućnog broja 1 do 13 
5. Obnova asfalta – prilaz i sjeverno od kontejnera zgrade u Ulici Giuseppe Duella 

kućni broj  2  
6. Postavljanje stupića na nogostup na izlazu iz Ulice Remigia Picovicha na Ulicu 

Franje Čandeka s desne strane do pješačkog prijelaza prema kućnom broju 19 
7. Postava stupića u Ulici Giuseppe Duella između kućnih brojeva 8 i 10 (uz dječje 

igralište) 
8. Postava usporivača prometa u Ulici Remigia Picovicha te prometnog znaka na 

početku ulice koji bi ograničio brzinu na 30 km/h 
9. Postavka prometnog zrcala na okomiti izlazak s parkinga južno od zgrade 

Franje Čandeka kućni broj 3 na ulicu Rikarda Benčića 
10. Obnova iscrtavanja parkirnih mjesta na parkingu južno od zgrade Franje 

Čandeka kućni broj 3, sjeverno od zgrade Rikarda Benčića kućni broj 11 i 
sjeverno od zgrade Branka Blečića kućni broj 2 

11. Dodatno oplemenjivanje vrtne gredice zelenilom - sadnja živice na mjestima 
gdje nedostaje oko dječjeg igrališta i sadnja koprivića južno od zgrade u ulici 
Branka Blečića kod kućnog broja 2 

12. Sadnja brzorastuće živice oko dječjeg igrališta u Ulici Giuseppe Duella između 
kućnih brojeva 8 i 10 i/ili postava ograde oko dječjeg igrališta 

13. Postavljanje gumene podloge oko sprave dvorca na dječjem igralištu u Ulici 
Giuseppe Duella između kućnih brojeva 8 i 10 

14. Obnova pijeska na dječjem igralištu u Ulici Giuseppe Duella između kućnih 
brojeva 8 i 10 

15. Sadnja ružmarina i lavande na travnatoj površini nasuprot ulaza u zgradu u 
Ulici Giuseppe Duella kućni broj 8 ili nabava sadnica prema dogovoru koje bi 
susjedi volonteri sami zasadili 

16. Sadnja grmova jasmina iznad kontejnera preko puta zgrade Giuseppe Duella 
kućni broj 2 

17. Oblikovanje i orezivanje zelene površine iza zgrade u Ulici Giuseppe Duella od 
kućnih brojeva 4 do 8 

18. Orezivanje, čišćenje i oblikovanje zapuštene zelene površine istočno i sjeverno 
od zgrade u Ulici Giuseppe Duella kućni broj 12 prema Ulici Franje Čandeka 

19. Sadnja drvoreda uz novo obnovljenu dionicu Zvonimirove ulice od Benzinske 
pumpe INA prema zapadu do granice MO Mlaka 

20. Sanacija stepenica između ulica Luki kod kućnog broja 22 i ulice Podmurvice 
 
Ostali prijedlozi koji ne spadaju u male komunalne akcije već se saniraju iz 
sredstava redovnog održavanja proslijeđeni su nadležnim Odjelima ili 
trgovačkim društvima (sanacija šahti u ulici Podmurvice, obnova pješačkog 
prijelaza u ulici F. Čandeka kod k.br. 2, farbanje dječje sprave – dvorca i 2 klupe 
na dječjem igralištu u ulici G. Duella kod k.br. 8, orezivanje grana na spoju R. 
Picovicha i F. Čandeka). 

 
Odjelu za komunalni sustav uputit će se molbe za sanaciju kolnika u ulici F. 
Čandeka, kao i u ulici M. Barača od početka ulice do željezničkog nadvožnjaka. 
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 AD 3 
 
     Zaključak: 
 

 Potrebno je uputiti požurnicu u HŽ (Hrvatske željeznice) za sanaciju zida u ulici M. 
Barača koji je u njihovom vlasništvu. 
 

 Gdin Ivo Simper je prenio vijećnicima informaciju o početku radova na izgradnji 
stepenica koje povezuju 2 etaže parkirališta s ulicom Franje Čandeka zapadno od 
kbr 23b uz sljedeće objašnjenje: Vijeće je jednoglasnom odlukom navedeno 
uvrstilo u komunalne prioritete za 2012. godinu. Napravljen je idejni projekt  i 
dobivena lokacijska dozvola, izrađen je glavni projekt i u konačnici valjana 
građevinska dozvola. Nakon toga se Odjel za komunalni sustav obvezao 
sredstvima redovnog održavanja komunalne infrastrukture izvršiti navedene 
radove. Stav vijeća I stručnih službi bio je da je povezivanje donje i gornje etaže 
parkirališta s Ulicom F. Čandeka opravdano i logično rješenje iz sigurnosnih 
razloga. 

 

 Gdin Mladen Mandić je dao inicijativu za izgradnju spomen obilježja  sudionicima 
Domovinskog rata. Potrebno je pronaći adekvatnu lokaciju, a budući da u 
susjednom MO Podmurvice već postoji spomenik žrtvama fašizma kontaktirat će 
predsjednicu MO Podmurvice za dogovor o mogućoj suradnji i realizaciji. 

  

  
Sjednica je završila u 20:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 

Zapisničar: Predsjednica VMO Mlaka: 
 

Snježana Seršić    Darjana Nadarević  
 

  
 

 

       
 
 

 
 

 

      
 
 

 

 
  

  
 


